

# Transportation registration for the academic year 2023-2024



مدرسة ليوا الدولية  
Liwa International School  
القطارة Al Qattara

The school administration would like to inform you that the registration for school transport is open. However, as the seats are limited for the academic year 2023-2024, please fill out the registration form to book your child's seat in the school bus. Kindly note that the bus fees are fixed whether the student has registered for one way or round trip. Please read the basic rules mentioned below and fill up this form, and then return it to the school administration.

## Basic Rules

It is our pleasure to provide bus transportation services to our students. In this context, it is necessary to adhere to the essential rules issued by the Department of Transportation and Department of Education and Knowledge, which allow us to provide comfort and safety for our students. Therefore, please fill in the form below:

I hereby: \_\_\_\_\_ parent of the student \s:

1. \_\_\_\_\_
2. \_\_\_\_\_
3. \_\_\_\_\_
4. \_\_\_\_\_

### I commit to the following:

- An adult "approved by me" will be at the drop-off point to receive my children at the timings determined by the school.
- Provide the school with my contact details and update them whenever required.
- Receive the students from the school if they return them because of the absence of the person who receives them at the designated drop-off point.
- Pay the cost of repairing any damages to the bus caused by my children.
- Raise my children's awareness about the importance of adhering to safety rules during the bus trip, especially while waiting for the bus, pick up, and drop off, and about the importance of abiding by the following:
  - Be at the assembly point on time or earlier.
  - Abide by the safety rules or endanger their or others' lives inside the bus.
  - Stay seated in the bus until it reaches the school or the designated drop-off point.
  - Remain seated during the trip and fasten the seatbelts tightly.
  - Refrain from misbehaving, causing a disturbance, or participating in any issues or aggressive behaviors.
  - Inform the school administration about any offense related to the school bus's cleanliness and report any inappropriate behavior from the driver, the supervisor, or the students.
  - Food and drink are not allowed inside the school bus.
  - In case of changing the home address, parents should inform the school administration in advance of a period not less than a month so that we can review and approve the application if the new address is available.

I also acknowledge that I am informed that the school has the right to stop the school transportation service for my children for the reasons below:

- If they continue to violate any safety rules, compromise their or others' lives during the trip.
- If they continue to misbehave or cause disturbance or participate in any inappropriate or aggressive behaviors towards other students after written warnings (three times a year).
- If I deliver my children home (bus riders) without prior permission from the school administration.

The administration would like to remind parents that the school is informed about any issues happening inside the bus daily and the responsible employee will take the required and appropriate action.

**Note:** in case the form has not been returned on time, we regret to inform you that we will not be able to guarantee a seat for your children on the school bus for the upcoming academic year.

# Transportation registration for the academic year 2023-2024



مدرسة ليوا الدولية  
Liwa International School  
القطارة Al Qattara

Kindly fill up the form below and return it to the school administration on: \_\_\_\_\_

I wish to register my children on the school bus

I do not wish to register my children on the school bus

Student's father Name: \_\_\_\_\_

Student's mother name: \_\_\_\_\_

Family ID: \_\_\_\_\_

Please provide us with a colored picture for every student to put on her bus card.

Student/s name and class/grade:

1. \_\_\_\_\_ 2. \_\_\_\_\_

3. \_\_\_\_\_ 4. \_\_\_\_\_

The student's full address: \_\_\_\_\_

Please draw or send a map of the student's accommodation located in the blank space below:

Student's father mobile No.: \_\_\_\_\_

Work No.: \_\_\_\_\_

Student's mother mobile No.: \_\_\_\_\_

Parent's email: \_\_\_\_\_

Parent's signature: \_\_\_\_\_

Application date: \_\_\_\_\_

## For office use only

The location has been identified: \_\_\_\_\_ Bus starting date: \_\_\_\_\_

تحية طيبة و بعد

تود إدارة المدرسة أن تحيطكم علماً بأن التسجيل في مواصلات المدرسة مفتوح. ونظراً لكون الأماكن محدودة في حافلات المدرسة للعام الدراسي ٢٠٢٣-٢٠٢٤ يرجى اعلام إدارة المدرسة برغبتكم في تسجيل ابنائكم و ملء استمارة التسجيل. كما يرجى أخذ العلم بأن رسوم المواصلات ثابتة سواء سجل الطالب اتجاهها واحداً أو اتجاهين. يرجى قراءة القواعد الاساسية المذكورة أدناه وملء هذه الاستمارة وإعادتها لإدارة المدرسة.

## قواعد أساسية

يسر مدرسة ليوا الدولية القطارة أن توفر لأولياء الأمور فرصة الاستفادة من المواصلات المدرسية لأبنائهم. وفي هذا الإطار، من الضرورة القصوى الالتزام بالقواعد الأساسية الصادرة عن دائرة النقل ومجلس أبو ظبي للتعليم من أجل إعطائنا الفرصة لتوفير الراحة والسلامة للطلاب. وعليه، يرجى ملء الاستمارة أدناه.

أنا الموقع أدناه: \_\_\_\_\_ ولي أمر الطالب/الطلاب:

١. \_\_\_\_\_  
٢. \_\_\_\_\_  
٣. \_\_\_\_\_  
٤. \_\_\_\_\_

## أتعهد بما يلي:

- أن يتواجد الشخص المحدد من قبلي عند نقطة الوصول لاستقبال أبنائي في المواعيد المحددة من قبل المدرسة.
- تزويد المدرسة بالبيانات اللازمة للتواصل معي وتحديثها كلما لزم.
- استلام أبنائي من المدرسة في حال اعادتهم اليها بسبب عدم تواجد من يستقبلهم عند نقطة الوصول المحددة.
- دفع تكاليف إصلاح أي أضرار يتسبب بها أبنائي للحافلة.
- توعية أبنائي بأهمية توشي السلامة أثناء الرحلة وخاصة عند انتظار الحافلة والصعود والنزول منها والالتزام بما يلي:
  - التواجد في نقطة التجمع في الوقت المحدد أو قبله.
  - عدم مخالفة أنظمة السلامة أو تعريض حياتهم أو حياة الآخرين للخطر داخل الحافلة.
  - عدم مغادرة الحافلة قبل الوصول للمدرسة أو نقطة الوصول المحددة.
  - الجلوس طوال فترة الرحلة في مقاعدهم وربط أحزمة الأمان بإحكام حيثما وجدت.
  - عدم إساءة التصرف أو التسبب بالازعاج أو المشاركة في أي مشاكل أو سلوكيات عدائية.
  - إبلاغ ادارة المدرسة عن أي مخالفة تتعلق بنظافة الحافلة المدرسية أو سوء تصرف السائق أو المرافقة او الطلاب.
  - لا يسمح بتناول الطعام والشراب داخل الحافلة المدرسية.
- في حال تغيير عنوان السكن ، يجب على ولي الأمر اخطار ادارة المدرسة مسبقاً بمدة لا تقل عن شهر ، حتى يتسنى لنا مراجعة الطلب والموافقة عليه اذا توفرت للعنوان الجديد.

كما أقر بأنه بات معلوماً لدي بأنه يحق للمدرسة منع خدمة المواصلات عن ابني في الحالات التالية:

- إذا استمر في مخالفة أي من أنظمة السلامة أو عرض نفسه أو حياته أو حياة الآخرين للخطر أثناء الرحلة.
- إذا استمر في إساءة التصرف او التسبب في الازعاج أو المشاركة في أي تصرفات غير لائقة أو عدائية تجاه الطلاب الآخرين بعد إنذاره خطياً ثلاث مرات أثناء العام الدراسي الواحد.
- في حال قام ولي الأمر بإيصال /ابنه/أبنائه المسجلين في خدمة الباص إلى البيت دون إذن مسبق من إدارة المدرسة.

وتود إدارة المدرسة تذكير أولياء الأمور بأنه يتم تبليغ الإدارة وبشكل يومي بأي مشكلة تحصل داخل الباص. ويقوم المختصون باتخاذ الإجراءات اللازمة والملائمة للتعامل معها.

ملاحظة: في حال لم يتم إرجاع هذه الاستمارة في الوقت المحدد، فإننا لن نتمكن أسفينا من ضمان مكان لابنكم / ابنائكم في حافلة المدرسة للعام الدراسي القادم.



يرجى ملء الاستمارة أدناه وإعادتها للمدرسة بتاريخ أقصاه:

أرغب في تسجيل ابني في خدمة المواصلات

لا أرغب في تسجيل ابني في خدمة المواصلات

اسم والد الطالب: \_\_\_\_\_

اسم والدة الطالب: \_\_\_\_\_

رقم ملف العائلة: \_\_\_\_\_

يرجى تزويدنا بصورة شخصية ملونة لكل طالب لوضعها في بطاقة الحافلة الخاصة بابتكم/ابنتكم.

إسم الطالب/الطلاب، الصف والشعبة:

١. \_\_\_\_\_

٢. \_\_\_\_\_

٣. \_\_\_\_\_

٤. \_\_\_\_\_

عنوان سكن الطالب الكامل: \_\_\_\_\_

يرجى رسم او ارسال خارطة مرفقة حول موقع اقامة الطالب في المربع ادناه:

رقم الهاتف النقال لوالد الطالب: \_\_\_\_\_

رقم هاتف العمل: \_\_\_\_\_

رقم الهاتف النقال لوالدة الطالب: \_\_\_\_\_

عنوان البريد الالكتروني لوالد الطالب: \_\_\_\_\_

توقيع ولي الأمر: \_\_\_\_\_

تاريخ الطلب: \_\_\_\_\_

للاستخدام المكتبي فقط

تم تحديد الموقع: \_\_\_\_\_ تاريخ استخدام الحافلة: \_\_\_\_\_